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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 24 stycznia 2023 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1315, a zakończono o godz. 1525 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław - nieobecny, 
4) Foleżyński Dariusz. 

 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Miotk Joanna – Dyrektor MGZUO 
5) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 

6) Krajewska Daria – Inspektor 
7) Łaznowska Agnieszka - Inspektor 

 

 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski. Następnie przedstawił porządek 

posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Zmiana uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

2. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński 
jest organem prowadzącym. 

3. Ustalenie stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 

4. Podwyższenie kryterium dochodowego do przyznania pomocy 
społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności dla osób wskazanych w wieloletnim rządowym programie 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
5. Zmiana uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019-2023. 

6. Likwidacja jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą 

Dom Dziennego Pobytu w Kamieniu Krajeńskim. 
7. Utworzenie ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Seniora”, będącego 

jednostką organizacyjną pomocy społecznej, w formie klubu 
samopomocy i połączenia go z Miejsko - Gminnym Ośrodkiem 
Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim. 
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8. Ustalenie zasad uczestnictwa oraz zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Klubie Seniora. 
9. Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-

2025 w Gminie Kamień Krajeński. 
10. Zmiany w WPF.  
11. Zmiany w budżecie na rok 2023.  

12. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 
13. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kamień Krajeński. 

14. Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
oraz transportu nieczystości ciekłych. 

15. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej             
w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok. 

16. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2023 rok.  
17. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2023 rok. 
18. Pozostałe projekty uchwał. 

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 
Ad. I.1. Zmiana uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. 
 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGZUO Joanna Miotk. Poinformowała, że na terenie Gminy Kamień 
Krajeński obowiązuje uchwała Nr XIV/102/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. poz.772). Niniejsza uchwała zmieniająca 
uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, porządkuje            

i dostosowuje zapisy regulaminu do obecnie obowiązującego stanu prawnego 
oraz aktualnie funkcjonującej sieci szkół i placówek.  

W treści uchwały zmieniającej uszczegółowiono zapisy dotyczące 
przyznawania dodatków motywacyjnych, dodatków funkcyjnych dla 
dyrektora, wicedyrektora, mentora (opiekuna stażu) z określeniem nowych 

stawek, ustalania wynagrodzenia za godzinę ponadwymiarową nauczyciela, 
w tym również w zakresie sposobu obliczania wynagrodzenia za zrealizowane 
godziny ponadwymiarowe w przypadku etatu łączonego, na który składają 

się zajęcia o różnych pensach.  
W części dotyczącej dodatków za warunki pracy zaktualizowano zapisy 

dotyczące nauczycieli prowadzących zajęć w klasach łączonych, zajęć 
rewalidacyjno-wychowawczych z dziećmi i młodzieżą upośledzonymi 
umysłowo w stopniu głębokim oraz indywidualnego nauczania dziecka 
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zakwalifikowanego do kształcenia specjalnego oraz dodano zapis dotyczący 

dodatku za pracę w warunkach uciążliwych.  
Zgodnie z zapisem art. 30 ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – 

Karta Nauczyciela, organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu 
terytorialnego, uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa 
dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze 

regulaminu:  
1)wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy i za warunki pracy, 

oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków,  
2)szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,  
- w taki sposób, aby średnie wynagrodzenia nauczycieli, składające się z ww. 
składników odpowiadały na obszarze działania danej jednostki samorządu 

terytorialnego co najmniej średnim wynagrodzeniom nauczycieli, o których 
mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela.  

Zgodnie z zapisem art. 91d pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - 
Karta Nauczyciela, w przypadku szkół i placówek prowadzonych przez 
jednostki samorządu terytorialnego, zadania i kompetencje organu 

prowadzącego określone w art. 30 ust. 6 - wykonuje odpowiednio rada 
gminy.  
 W oparciu o art. 30 ust. 6a ustawy Karta Nauczyciela, „regulamin 

podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli”. 
Procedura uzgodnień ze związkami zawodowymi zmian do „Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli” została dokonana. Czynności uzgodnieniowe 
były prowadzone z udziałem przedstawicieli Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział w Kamieniu Krajeńskim, Komisji Międzyzakładowej NSZZ 

„Solidarność” Pracowników Oświaty, Wychowania i Kultury w Chojnicach, 
Komisji Międzyzakładowej WZZ “SOLIDARNOŚĆ-OŚWIATA” Powiatu 

Sępoleńskiego z siedzibą w Więcborku”. Spotkanie uzgodnieniowe odbyło się 
w dniu 24 listopada 2022 r. Ze spotkania został sporządzony protokół, 
którego ostatnim elementem było spisanie uzgodnień i rozbieżności. Protokół 

został podpisany przez wszystkie uczestniczące strony. 
 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że zapisy regulaminu wydają się być 

sprawiedliwe.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk odpowiedziała, że są to takie zapisy na 
dzisiejsze czasy.  
 

Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że powinny być podwyżki dla 
nauczycieli. Zapytał jednak w jaki sposób pokrywa to wszystko subwencja 
oświatowa.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając podkreślił, że tak jak powiedziała 

Dyrektor MGZUO zostało już wszystko uwzględnione przy podziale 
subwencji. Czas pokaże jak będzie się to kształtowało w trakcie roku.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk dodała, że ogółem do oświaty dokłada się 
około 30%. Przy podsumowaniu roku szkolnego może okazać się, że ten 

procent będzie jeszcze wyższy. Nie da się tego wydzielić.  
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Radny Dariusz Foleżyński stwierdził, że samorządy pozostawione są same 
sobie, rząd nic sobie z tego nie robi. Wszystko zrzucane jest na barki 

samorządów.   
 
Dyrektor MGZUO Joanna Miotk dodała, że martwiący jest trend spłaszczania 

płac. Może okazać się, że nie będzie nauczycieli do pracy. Podkreśliła, że 
fizyka, chemia i matematyka to już są przedmioty deficytowe.     
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad. I.2. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński jest 
organem prowadzącym. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGZUO Joanna Miotk. Poinformowała, że niniejszą uchwałą dokonuje się 
zmiany wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
określonej w Uchwale Nr X/72/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z dnia 29 sierpnia 2019 r., podnosząc ją do kwoty 1,14 zł za każdą 
rozpoczętą godzinę zajęć, co oznacza wzrost tej opłaty o 14 groszy.  

Zgodnie z art. 52 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. z 2022 r. poz. 2082 z późn.zm.) 
rada gminy określa wysokość opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 
roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat                        
w prowadzonych przez gminę przedszkolach, oddziałach przedszkolnych              

w szkole podstawowej oraz może określić warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z tych opłat.  

Zgodnie z art. 52 ust. 4 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych 

wynika, że maksymalna wysokość opłaty, o której mowa w ust. 3 podlega 
waloryzacji. Minister właściwy do spraw oświaty i wychowania ogłasza                  

w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” wysokość 
wskaźnika waloryzacji oraz maksymalną wysokość opłaty za korzystanie               
z wychowania przedszkolnego po waloryzacji. Zgodnie z ogłoszonym w dniu 

21 czerwca 2022 r. Obwieszczeniem Ministra Edukacji i Nauki w sprawie 
wysokości wskaźnika waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust.                  
1 ustawy z 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz 
maksymalnej wysokości kwoty tej opłaty, po waloryzacji (M.P. z 2022 r. poz. 

613), wskaźnik waloryzacji wynosi 1,145. Oznacza to, że maksymalna 
wysokość opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego po waloryzacji 
może wynieść 1,14 zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć powyżej 5 godzin 

dziennie. Na tej podstawie dokonuje się zmiany opłaty w publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kamień Krajeński, poprzez jej podniesienie od dnia 
1 marca 2023 r. z wysokości 1 zł do wysokości 1,14 zł za każdą rozpoczętą 
godzinę zajęć.  
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Przyjęcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień 

Krajeński jest organem prowadzącym, zwiększy wysokość opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego o 14 groszy za każdą rozpoczętą 
godzinę zajęć powyżej 5 godzin dziennie. Należy podkreślić, że od 2019 roku 

ww. opłata nie była waloryzowana. Przedstawiona propozycja wzrostu opłaty 
do kwoty maksymalnej ogłoszonej w ww. Obwieszczeniu Ministra Edukacji              
i Nauki, pozwoli chociaż w niewielkim stopniu zrekompensować znaczny 

wzrost nakładów ponoszonych na prowadzenie przedszkoli samorządowych. 
Obecnie na terenie Gminy Kamień Krajeński dzieci powyżej 5 godzin dziennie 

uczęszczają jedynie w Przedszkolu Samorządowym w Kamieniu Krajeńskim. 
Miesięczny koszt utrzymania dziecka w przedszkolu prowadzonym przez 
Gminę Kamień Krajeński wynosił w 2019 r. 455,37 zł, natomiast obecnie 

kształtuje się na poziomie 770,25 zł. Oznacza to, że w okresie, w którym 
opłata nie była waloryzowana, wzrost kosztów utrzymania dziecka                      

w przedszkolu wyniósł 69,15%. Na tej podstawie zasadnym jest podniesienie 
wysokości tej opłaty do poziomu maksymalnego wskazanego w ww. 
Obwieszczeniu, tj. do kwoty 1,14 zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć 

powyżej 5 godzin dziennie. Podjęcie niniejszej uchwały skutkuje 
zwiększeniem planowanych dochodów z opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego, pozyskiwanych na wyodrębniony rachunek dochodów 

oświatowych, funkcjonujący przy publicznym przedszkolu, dla którego 
organem prowadzącym jest Gmina Kamień Krajeński. Szacunkowy 

miesięczny wzrost dochodów gromadzonych przez przedszkole publiczne 
prowadzone przez Gminę Kamień Krajeński na wyodrębnionym rachunku 
dochodów wyniesie ok. 3.360,00zł.  

 Dochody te zostaną przeznaczone na sfinansowanie wzrastających 
kosztów bieżącego utrzymania przedszkola. 

 
 Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za.    

 
Ad. I.3. Ustalenie stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Poinformowała, że zgodnie z art. 39a ust. 3 ustawy             

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2021 r. poz. 1082                  
z późn. zm.), w wersji po zmianach wynikających z art. 1 pkt 3 ustawy z dnia 

15 września 2022 r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy                   
o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. z 2022 r. poz. 2089 z późn. zm.) 
organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa stawkę za                 

1 kilometr przebiegu pojazdu, w celu wyliczenia zwrotu rodzicom/opiekunom 
prawnym kosztów przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły, przy czym 
stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na 

podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie 
drogowym (Dz. U. z 2022 r. poz. 180 i 209).  

Niniejsza uchwała jest następstwem zmian wprowadzonych 
rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022 r. 
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zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu 

dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów 
osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 5). W § 2 ww. rozporządzenia zmieniono dotychczasowe 
stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, które zaczęły obowiązywać od                
17 stycznia 2023 r.  

 Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki za                   
1 kilometr przebiegu pojazdu, będącej podstawą do obliczenia wysokości 
zwrotu rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu dzieci, młodzieży             

i uczniów niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli, ma na celu wypełnienie 
ustawowego obowiązku wynikającego ze znowelizowanych przepisów art. 39a 

przyjętych ustawą o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy             
o finansowaniu zadań oświatowych. Wobec powyższego w niniejszej uchwale 
proponuje się ustalenie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w wysokości 

0,89 zł dla samochodu o pojemności skokowej silnika poniżej 900 cm³ oraz 
1,15 zł dla samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika powyżej 

900 cm³. Zaproponowane stawki są zgodne z obowiązującym 
rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022 r. 
zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu 

dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów 
osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy 
(Dz. U. z 2023 r. 5), które określają stawkę za 1 kilometr przebiegu 

samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika do 900 cm³                  
w wysokości 0,89 zł oraz dla samochodu osobowego o pojemności skokowej 

silnika powyżej 900 cm³ w wysokości 1,15 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski zapytał czy autobus szkolny mógłby 

dowozić te dzieci.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk zaznaczyła, że byłyby niższe koszty, ale nie 
ma takiej możliwości.  
 

Radny Dariusz Foleżyński zwrócił uwagę, że w budżecie były zabezpieczone 
większe środki na dowożenie dzieci.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk odpowiadając zaznaczyła, że są odpowiednie 
środki na ten cel. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad. I.4. Podwyższenie kryterium dochodowego do przyznania pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 
osób wskazanych w wieloletnim rządowym programie „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że w związku ze zmianą uchwały Rady 
Ministrów w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 poprzez podwyższenie 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w ramach 
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tego programu do 200%, należy podwyższyć kryterium dochodowe w celu 

prawidłowej realizacji programu i objęcia wsparciem jak największej liczby 
osób wymagających pomocy. 

 
 Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie             

3 głosami za.    

 
Ad. I.5. Zmiana uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że w związku ze zmianą uchwały Rady 
Ministrów w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 poprzez podwyższenie 
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w ramach 
tego programu do 200%, należy podwyższyć kryterium dochodowe w celu 

prawidłowej realizacji programu i objęcia wsparciem jak największej liczby 

osób wymagających pomocy. 

 Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie            

3 głosami za.    

 

Ad. I.6. Likwidacja jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod 

nazwą Dom Dziennego Pobytu w Kamieniu Krajeńskim. 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że Dom Dziennego Pobytu w Kamieniu 
Krajeńskim został utworzony Uchwałą Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z dnia 21 listopada 1997 r. Jednakże mając na uwadze wytyczne 
Uchwały Nr 191 Rady Ministrów z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
ustanowienia programu wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 Dom 

Dziennego Pobytu znajdujący się w Kamieniu Krajeńskim przy ul. 
Wyspiańskiego 2, nie spełnia minimalnych standardów lokalowych 

przewidzianych dla tego typu placówki. Dlatego też likwidacja Domu 
Dziennego Pobytu jest uzasadniona. 
 

Radna Natalia Marciniak zapytała jak to jest możliwe, że Dom Dziennego 
Pobytu działał przez tyle lat, a nie spełniał wymogów.   

 
Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że w 1997 roku nie było 
żadnych wytycznych dotyczących funkcjonowania takich jednostek.  

 
Radny Dariusz Foleżyński zapytał czy pomieszczenia w Domu Dziennego 
Pobytu nie nadają się do dalszego użytku publicznego.  
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Radna Natalia Marciniak zapytała o plan przeznaczenia pomieszczeń po 

likwidacji Domu Dziennego Pobytu. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że są to pomieszczenia znajdujące 
się w SPMG Przychodni i powinny być użytkowane przez tę instytucję. Być 
może zostanie tam utworzone archiwum.  

 
Dyrektor MGOPS Beata Błoch zaznaczyła, że pomieszczenia Domu 
Dziennego Pobytu nie posiadają własnych łazienek, a obecne były 

współdzielone z ośrodkiem zdrowia. 
 

Radny Dariusz Foleżyński zaproponował, aby w tym miejscu utworzyć 
żłobek. 
 

Członkowie Komisji wyrazili sprzeciw w związku ze zgłoszoną propozycją.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad. I.7. Utworzenie ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Seniora”, 
będącego jednostką organizacyjną pomocy społecznej, w formie klubu 

samopomocy i połączenia go z Miejsko - Gminnym Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej w Kamieniu Krajeńskim. 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że celem uchwały jest w szczególności 

zapewnienie wsparcia seniorom, osobom nieaktywnym zawodowo w wieku 60 
plus, będących mieszkańcami gminy Kamień Krajeński poprzez umożliwienie 
korzystania z oferty na rzecz społecznej aktywizacji, w tym oferty 

prozdrowotnej, obejmującej także usługi w zakresie aktywności ruchowej, 
edukacyjnej, kulturalnej, rekreacyjnej oraz opiekuńczej, w zależności od 

potrzeb. Powołanie Klubu Seniora jest uzasadnione względami społecznymi. 

Brak dyskusji. 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

3 głosami za.    

 
Ad. I.8. Ustalenie zasad uczestnictwa oraz zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Klubie Seniora. 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że beneficjentami Klubu Seniora będą 
mieszkańcy Gminy Kamień Krajeński w wieku 60 lat i więcej, którzy są 
nieaktywni zawodowo. Uczestnicy będą przyjmowani do Klubu Seniora                

w miarę wolnych miejsc w placówce. Szczegółowy zakres i zasady 
funkcjonowania Klubu Seniora określone zostaną w Regulaminie, który 

przyjęty zostanie zarządzeniem Dyrektora Miejsko- Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim.  
 Zgodnie z zapisem art. 97 ust. 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.              

o pomocy społecznej do kompetencji rady gminy należy ustalenie zasad 
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia, jakim jest Klub Seniora. 
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Uchwalenie nieodpłatnego uczestnictwa w Klubie umożliwi dostęp do oferty 

placówki osobom starszym, zainteresowanym ofertą Klubu, bez względu na 
ich sytuację dochodową. Ponadto Klub Seniora jest ośrodkiem wsparcia              

w formie klubu samopomocy, zgodnie z art. 106 ust. 2 ustawy z dnia 12 
marca 2004 r. o pomocy społecznej udział w zajęciach klubu samopomocy 

nie wymaga wydania decyzji administracyjnej. 

Radna Natalia Marciniak zapytała czy będzie dodatkowa odpłatność za 

posiłki oraz dojazdy do Klubu Seniora. 

Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że jest to bezpłatne.  

Radny Dariusz Foleżyński stwierdził, że osoby pracujące są pokrzywdzone, 

ponieważ nie mogą uczestniczyć w Klubie Seniora.  

Radna Natalia Marciniak zastanawiała się dla kogo właściwie jest Klub 

Seniora i czy tylko dla podopiecznych MGOPS. 

Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że osoby obecnie uczestniczące 

do Klubu Seniora nie są podopiecznymi MGOPS. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zaznaczył, że Klub Seniora 

jest dostępny dla wszystkich osób 60+ nawet aktywnych lokalnie, ale takich, 

które nie pracują zawodowo. 

Radny Dariusz Foleżyński stwierdził, że Klub Seniora nie jest dostępny dla 

wszystkich osób 60+, a tyle środków zostało przeznaczonych na ten cel.  

Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski zapytał o możliwość korzystania                

z transportu dla osób korzystających z Klubu Seniora. 

Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że jest taka możliwość.                   
W ubiegłym roku była podpisana umowa na transport i trzy razy w tygodniu 

osoby zainteresowane dowożone były do Domu Dziennego Pobytu. W tym 
roku będzie również możliwy transport dla osób, które zadeklarują taką chęć. 
Nie została jeszcze podpisana umowa. Na chwilę obecną wpływają oferty. 

Dyrektor zwróciła uwagę, że osoby starsze będące w domach nie mają 

oferowanej pomocy w dowozie od najbliższych członków rodziny. 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad. I.9. Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-

2025 w Gminie Kamień Krajeński. 
 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGOPS Beata Błoch. Poinformowała, że zgodnie z treścią art. 176 pkt.              
1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej, do zadań własnych gminy należy opracowanie i realizacja                   
3-letnich gminnych programów wspierania rodziny.  

W świetle zadań ww. ustawy pomoc dziecku i jego rodzinie powinna 

mieć charakter interdyscyplinarny i być udzielana przez właściwych 
specjalistów w ramach zintegrowanego lokalnego systemu. Ważne jest, by 
działania i decyzje względem rodziny były podejmowane przy współpracy 
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wyspecjalizowanych instytucji. Konsekwencją powyższego zapisu jest 

wprowadzenie w Gminie Kamień Krajeński trzyletniego Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2023-2025. Podstawowym założeniem Programu 

jest wspieranie rodzin w wypełnianiu funkcji opiekuńczo – wychowawczych 
poprzez pracę z rodziną i dla rodziny.  
 U podłoża Programu leży przekonanie, że realizacja działań 

uwzględniających specyfikę gminy i jej potrzeby, kładących nacisk na 
interdyscyplinarność pozwoli skuteczniej wspierać rodzinę oraz przyczyni się 

do poprawy jakości życia rodzin i dzieci. 

 Brak dyskusji.  

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

3 głosami za.    

 
Ad. I.10. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023.  
Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 44.474.590,57 zł,  
- wydatki ogółem – 49.795.210,42 zł.  

Ponadto nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 1.880.619,85 zł, który 
wynosić będzie 5.320.619,85 zł.  
Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  

- kredytami w kwocie 40.000,00 zł, (zmniejszenie o 1.150.000,00 zł.)  
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach, -                

w kwocie 2.819.819,51 zł, (zwiększenie o 2.819.819,51 zł.) w tym:  
- niewykorzystane środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 
2.350.000,00 zł,  

- niewykorzystane środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane 
w 2022r. w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 289.819,51 zł,  

- otrzymana w 2021r. uzupełniona subwencja na inwestycje wodociągowe, 
kwota 180.000,00 zł,.  
- Przychodami jst z wynikających z rozliczenia środków określonych w art.            

5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 
finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 210.800,34 zł. 
(zwiększenie o 210.800,34 zł.) w tym:  

- niewykorzystane środki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 
"Granty PPGR". Dotyczy projektu "Wsparcie dzieci i wnuków byłych 

pracowników PGR w rozwoju cyfrowym", kwota 11.318,94zł,  
- niewykorzystane środki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 
Polska Cyfrowa dotyczy projektu "Cyfrowa gmina" kwota 199.481,40 zł,  

- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 2.250.000,00 zł, bez zmian.  
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W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 

zadaniach:  
"Rozbudowa z przebudową (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Zamartem" 

nastąpiło zwiększenie wydatków w 2023r. o kwotę 1.070.000,00 zł, do kwoty 
1.280.000,00 zł. Wprowadzone zostały środki RFIL i zmniejszone środki 
własne gminy. Zadanie wprowadzone jest w następujących paragrafach:  

01044 § 6050 kwota 80.000,00 zł, środki własne gminy (zmniejszenie             
o 130.000,00 zł)  
01044 § 6100 kwota 1.200,00,00 zł, środki Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych (zwiększenie o 1.200.000,00 zł)  
"Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu Krajeńskim" 

nastąpiło zwiększenie wydatków w 2023r. o kwotę 180.000,00 zł, do kwoty 
7.800.000,00 zł. Zwiększone zostały środki własne gminy. Zadanie 
wprowadzone jest w następujących paragrafach:  

90001 § 6050 kwota 390.000,00 zł, środki własne gminy (zwiększenie                 
o 180.000,00 zł)  

90001 § 6370 kwota 7.410.000,00 zł, środki z Rządowego Funduszu Polski 
Ład Program Inwestycji Strategicznych. 
 

 Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.    

 

Ad.I.11. Zmiany w budżecie na rok 2023. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o rozbudowę placu zabaw przy Szkole 
Podstawowej w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Skarbnik podkreślił, że plac zabaw zostanie zmodernizowany, zostaną 
postawione nowe elementy. Jest to aktualizacja projektu.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy do gminy trafi wóz strażacki. 
  

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli chodzi o wóz nabyty            
w ramach dotacji to może być to koniec stycznia, początek lutego. Nabyty 

zostanie również nowy wóz strażacki w ramach środków z RPO gdzie gmina  
musi wykazać 30% wkładu własnego.  
 

Radny Dariusz Foleżyński zaznaczył, że warto pozyskiwać takie wozy 
strażackie.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał, że wóz strażacki marki Renault trafi 
do OSP Mała Cerkwica. Natomiast Radzim otrzyma obecny wóz z OSP Mała 

Cerkwica. 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że jednostka z Małej Cerkwicy działa 
bardzo prężnie.  
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Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał, że wóz OSP Mała Cerkwica 

utrzymany jest na wysokim poziomie. Dodatkowo jednostka chce przejąć 
świetlicę w Małej Cerkwicy.  

 
Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że bez wozów i odpowiedniego sprzętu 
jednostki OSP nie mogą wyjeżdżać na akcje, a przez to są nieaktywne. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski nadmienił, że najczęściej wypadki zdarzają się 
na drodze krajowej oraz na odcinku Mała Cerkwica – Trzciany. 

 
Skarbnik Piotr Gustyn nawiązał do zarzutu z poprzednich komisji i sesji dot. 

tego, że gmina działa na nie swoim gruncie. Radny Bogdan Januszewski 
stwierdził, że gmina nie pozwala mu działać na gruntach prywatnych. 
Skarbnik podkreślił, że działki przy kościele nabyte zostały w 2016 roku. 

Jest to grunt gminny i można tam dalej działać.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że jedyny zarzut to brak działania na 
tym gruncie od 2017 roku. Podkreśliła, że budowa parkingu jest sprawą 
pilną. Należy również rozwiązać problem oświetlenia, ponieważ zwłaszcza                

w tej drugiej części będzie ciemno.  
 
Radny Dariusz Foleżyński zaproponował, aby zmienić nazwę inwestycji                 

z obecnej „Parking przy kościele” na „Parking przy ul. Mickiewicza”. 
 

Radna Natalia Marciniak odpowiedziała, że jak dla niej jest to mało istotne. 
Każdy i tak będzie mówił parking przy kościele.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał również o potrzebie wymiany okien 
w budynku biblioteki w Kamieniu Krajeńskim.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    
 

Ad.I.12. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował, że w przedmiotowej uchwale środki przeznaczone są 
na realizację wspólnie z Powiatem Sępoleńskim, zadania związanego                       

z organizacją publicznego transportu zbiorowego na obszarze Powiatu 
Sępoleńskiego w oparciu o ustawę z dnia 16 maja 2019r. o Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

(Dz.U. z 2019 r. poz. 1123). Zachodzi zatem potrzeba udzielenia z budżetu 
Gminy Kamień Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu                 
z przeznaczeniem na realizację w/w zadania, w następstwie czego zostanie 

zawarte stosowne porozumienie pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą 
Kamień Krajeński. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski zaznaczył, że na koszty związane z transportem 
zbiorowym składają się wojewoda, powiat, gmina i bilety osób 

korzystających. Linia Kamień-Bydgoszcz stała się linią komercyjną. Nie 
podlega refinansowaniu, utrzymuje się z biletów. Linia miała być wydłużona 
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do Zamartego. Starała się o to radna Pani Lubińska, lecz nie znalazła 

przychylności w województwie. Jak wskazują problemem jest brak 
kierowców.  

 
Radny Dariusz Foleżyński wspomniał, że brak jest dalszego połączenia od  
Zamartego do Chojnic. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad.I.13. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Kamień Krajeński. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 
Daria Krajewska. Poinformowała, że podjęcie uchwały ma na celu 
dostosowanie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kamień Krajeński, będącego aktem prawa miejscowego, do zmian 
wynikających z art. 2 ustawy z dnia 7 lipca 2022 r. o zmianie ustawy – 

Prawo wodne oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2022 r., poz. 1549)            
w związku z doprecyzowaniem definicji nieczystości ciekłych, zawartej                  
w art.2 ust.1 pkt.1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 2519 ze zm.), poprzez 
dodanie zapisu, że nieczystościami ciekłymi nazywamy również ścieki 
gromadzone przejściowo w osadnikach w instalacji przydomowych 

oczyszczalni ścieków.  
 Zgodnie z art. 11 powołanej ustawy rady gmin w terminie                 

6 miesięcy od dnia wejścia w życie niniejszej ustawy dostosują regulamin 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, o którym mowa w art.              
4 ust. 1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości                  

i porządku w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 2519 ze zm.), do zmian 
wynikających z ww. ustawy. 
 

 Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              

3 głosami za.    

  

Ad.I.14. Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości 
ciekłych. 

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 
Daria Krajewska. Poinformowała, że na podstawie art. 6 ust 2 ustawy z dnia 

13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U.             
z 2022 r. poz. 2519 ze zm.) zwanej dalej „ustawą” rada gminy ustala                      
w drodze uchwały górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych oraz górne stawki opłat ponoszonych przez 
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właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy.  
Stawka opłaty za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych została ustalona w oparciu o kalkulację aktualnych 
kosztów związanych z usługą w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

Górne stawki opłat stosowane są w przypadku konieczności 
zorganizowania przez gminę odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych od właścicieli nieruchomości, którzy 

nie zawarli umów, o których mowa w art. 6 ust. 1 ustawy. Zgodnie z art.               
6 ust. 7 ustawy wójt, burmistrz, prezydent miasta wydaje z urzędu decyzję, 

w której ustala obowiązek uiszczania opłat za odbieranie odpadów 
komunalnych lub opróżnianie zbiorników bezodpływowych z zastosowaniem 
górnych stawek.  

Podjęcie uchwały ma na celu dostosowanie stawek do aktualnych 
wzrostów cen spowodowanych inflacją, a także do zmian wynikających z art. 

2 ustawy z dnia 7 lipca 2022 r. o zmianie ustawy – Prawo wodne oraz 
niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2022 r., poz. 1549) w związku                            
z doprecyzowaniem definicji nieczystości ciekłych, zawartej w art. 2 ust.1, 

pkt.1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 2519 ze zm.), poprzez dodanie zapisu, że 
nieczystościami ciekłymi nazywamy również ścieki gromadzone przejściowo 

w osadnikach w instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków.  
Zgodnie z art. 12 powołanej ustawy rady gmin w terminie 6 miesięcy 

od dnia wejścia w życie niniejszej ustawy dostosują uchwały podjęte na 
podstawie art. 6 ust. 2 ustawy zmienianej w art. 2 do zmian wynikających                
z tej ustawy.   

 
 Brak dyskusji.  

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                   

3 głosami za.    

   

Ad.I.15. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok. 

 
      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 
jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 3 Statutu 

Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do składania Radzie Miejskiej 
sprawozdania z ich działalności. 
 

     Następnie Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie 
z działalności za 2022 rok. 
 

Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 
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Ad.I.16. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2023 rok. 

 
      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 
jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 2 Statutu 

Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do przedłożenia Radzie 
Miejskiej rocznego planu pracy. 

 

Następnie Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy na 2023 rok. 
 

Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.17. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2023 rok. 
 

     Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kazimierz Warylak informując, że zgodnie z § 15 ust. 

1 Statutu Gminy Kamień Krajeński, Rada odbywa sesje zwyczajne zgodnie 
z planem pracy Rady ustalanym na dany rok kalendarzowy.  

Zakres zadań ustalony został we współdziałaniu z Burmistrzem 

Kamienia Krajeńskiego.  
Członkowie komisji zapoznani zostali z podstawową tematyką obrad 

oraz terminami sesji. 

 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
Brak  
 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 
Radna Natalia Marciniak zaprosiła na finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy w Kamieniu Krajeńskim 
Podkreśliła również, że zdaje sobie sprawę z tego, że teren parku to 

nadal plac budowy, ale pewne rzeczy trzeba uporządkować m.in. gałęzie 
drzew.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że będą one usuwane.  
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 24 stycznia 2023 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


